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Gmina Zaniemyśl 

OR.RG.0002.10.2018-2023 

Protokół nr X/2019 

X Sesja Rady Gminy w dniu 8 lipca 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 8 lipca 2019 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:42                        

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Michał Marciniak 

12. Bartłomiej Mieloch 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska otworzyła obrady X sesji Rady Gminy 

Zaniemyśl oraz powitała przybyłych na sesję, odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 
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3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej w miejscowości Zaniemyśl oraz obciążenie nieruchomości służebnością 

drogi koniecznej; 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019; 

3) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/306/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 

czerwca 2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu; 

5) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej; 

6) w sprawie skargi na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie listy obecności oraz 

Radnych obecnych na sesji stwierdzam, że w obradach bierze udział 14 Radnych, co stanowi 

liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1) 

 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, w okresie między sesjami wydano jedno 

zarządzenie zmieniające budżet na 2019 rok, to zarządzenie jest z dnia 25.06.2019 r.,                        

w którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami: 

- kwotę 1.000,00 zł na zakup nagród dla zespołów OSP reprezentujących Gminę Zaniemyśl        

w powiatowych zawodach sportowo-pożarniczych, które są formą intensywnego szkolenia 

pożarniczego niezbędnego w przygotowaniu do działań ratowniczych, a mających na celu 

mobilizowanie do stałego doskonalenia umiejętności obsługi sprzętu oraz dokonanie oceny 

stanu wyszkolenia pożarniczego; 
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- zgodnie z potrzebami oświaty: 

• kwotę 161.200,00 zł na adaptację pomieszczeń na organizację stołówki 

szkolnej oraz zakup wyposażenia to jest przesunięcie między Szkołą 

Podstawową, działami,  a stołówką szkolną, 

• kwotę 148,63 zł na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne 

lub materiały ćwiczeniowe oraz na sfinansowanie kosztu zakupu 

podręczników, materiałów edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych                      

w przypadku szkół prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne;  

- kwotę 3.000,00 zł na realizację zadań zgodnych z Gminnym Programem Profilaktyki                          

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, przeniesienie na nagrody konkursowe;                        

- kwotę 1.000,00 zł na opłacenie ubezpieczeń placów zabaw; 

 

Dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono: 

- kwotę 3.495,22 zł. jako środki te przeznaczone są na realizację wieloletniego programu 

rządowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023;  

 

informacje z zakresu realizowanych robót 

 

• przebudowa budynku kotłowni na świetlicę wiejską w miejscowości Jaszkowo, 

praktycznie prace są na ukończeniu, zostały tylko prace porządkowe i wyposażeniowe 

wewnątrz;  

 

• przebudowa drogi Płaczki – Śnieciska, w dniu 27 czerwca br. nastąpiło otwarcie 

ofert, oferta z największą liczbą punktów znacznie przekraczała środki jakie zostały 

zabezpieczone w budżecie w związku z czym postępowanie zostało unieważnione                 

w dniu 28 czerwca i ogłoszono nowy przetarg, otwarcie ofert nastąpi 11 lipca o 

godzinie 10:30, wartość oferty z największą liczbą punktów, 694. 206,58 zł., 

natomiast środki zabezpieczone w budżecie ro było 550.000,00 zł.;  

 

• przebudowa ul. Plażowej w Jeziorach Małych, w dniu 04 lipca 2019r. przekazano 

plac budowy Wykonawcy, z którym w dniu 15 marca 2019 r podpisano umowę na 

realizację niniejszej inwestycji, Wykonawca rozpoczyna roboty budowlane w dniu 09 
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lipca br., roboty wykonywała będzie firma Roboty Drogowe Jacek Szymanowski                    

z Książa Wlkp., którego oferta w postępowaniu przetargowym zdobyła największą 

liczbę punktów, wartość inwestycji, po przetargu, to 337.723,70 zł brutto, zakończenie 

prac przewiduje się na dzień 31 sierpnia 2019 r.; 

 

• przebudowa ul. Kórnickiej i Świerkowej w Śnieciskach, w dniu 05 lipca br. 

ogłoszono przetarg nieograniczony na wykonanie przebudowy ul. Świerkowej                     

w Śnieciskach, otwarcie ofert 19 lipca 2019 r. o godz. 10:30; 

 

• miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli, od 01 lipca br., przy ul. Plażowej                            

w Zaniemyślu rozpoczęli pracę ratownicy WOPR celem zapewnienia bezpieczeństwa 

osób pływających i kąpiących, w dniu dzisiejszym Państwowy Powiatowy Inspektor 

Sanitarny w Środzie Wlkp. pobrał próbki do badań wody w jeziorze Raczyńskim; 

 

• place zabaw, 03 lipca 2019 r. została przeprowadzona dezynfekcja piasku                             

w piaskownicach na placach zabaw znajdujących się na terenie gminy, dezynfekcja 

została wykonana w ramach profilaktyki zapobiegania oraz zwalczania chorób 

zakaźnych, usługę wykonał VACCA gabinet weterynaryjny, z Nowego Folwarku, do 

dezynfekcji wykorzystano preparat SAND-Y, z placów zabaw nie można było 

korzystać 2 godziny po dezynfekcji; 

 

informacje dotyczące rolnictwa 

 

• w związku z wystąpieniem suszy rolniczej  i powstałymi dużymi stratami w uprawach 

rolnych, na terenie gminy Zaniemyśl działa komisja powołana przez Wojewodę 

Wielkopolskiego, która na wniosek rolników szacuje powstałe szkody, według danych 

monitoringu prowadzonego przez Instytut w Puławach susza w gminie Zaniemyśl 

dotknęła takie uprawy jak zboża, kukurydzę, warzywa, krzewy owocowe, rzepak, 

truskawki, rośliny strączkowe, są to dane z dnia dzisiejszego, rolnicy, którzy chcą 

mieć oszacowane straty w swoich uprawach powinni jak najszybciej złożyć wnioski          

w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Gruntami tutejszego Urzędu, pokój 215, druki 

wniosków dostępne są do pobrania na stronie internetowej Urzędu,  można je też 

pobrać w Referacie Rolnictwa, wnioski o oszacowanie strat muszą być złożone przed 

zbiorem poszczególnych upraw, protokół sporządzony przez Komisję jest podstawą 
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do otrzymania dostępnych form pomocy, na dzień dzisiejszy do Komisji wpłynęło 105  

wniosków, bliższych informacji w tej sprawie udzielają pracownicy Referatu 

rolnictwa tut. Urzędu; 

 

• w dniu 28 lipca br. odbędą się wybory członków Rad Powiatowych Wielkopolskiej 

Izby Rolniczej, w gminie Zaniemyśl zarejestrowanych zostało 3 kandydatów, tj. 

Krzysztof Dudziak z miejscowości Winna, Andrzej Kowarz z miejscowości Pigłowice 

i Michał Suchora z miejscowości Zaniemyśl, wybieranych będzie dwóch, 

uprawnionymi do wyborów są wyłącznie podatnicy podatku rolnego, będący 

właścicielami,  posiadaczami lub użytkownikami gospodarstwa rolnych, a więc 

gruntów rolnych o powierzchni  przekraczającej 1 ha użytków rolnych fizycznych lub 

1 ha użytków rolnych przeliczeniowych, w przypadku współwłasności  gospodarstwa 

rolnego małżonków, którzy wspólnie prowadzą  to gospodarstwo, uprawnieni są oboje 

małżonkowie, osoby prawne  realizują swoje prawa wyborcze za pośrednictwem 

przedstawiciela wskazanego przez władze tej osoby, w gminie Zaniemyśl będzie jeden 

lokal wyborczy będzie w Gminnym Ośrodku Kultury, wybory przeprowadzane będą 

w godzinach od  800  do 1800; 

 

informacja z Ośrodka Pomocy Społecznej 

 

od lipca zaczął się okres składania elektronicznych wniosków na świadczenie wychowawcze 

500+, rodzinne, z funduszu alimentacyjnego oraz na dobry start tak zwane 300+, do 5 lipca 

br. do Ośrodka wpłynęły 283 wnioski o świadczenie wychowawcze, z których 74 rozpatrzono 

i wysłano informację o przyznaniu świadczeń 110 dzieciom, na dobry start wpłynęło 151 

wniosków z czego rozpatrzono 33 i przyznano świadczenia dla 49 dzieci, a także 2 wnioski                

o świadczenia rodzinne 

 

informacje z działalności Gminnego Ośrodka Kultury 

 

6 lipca br. odbyło się drugie wydarzenie w ramach cyklu imprez letnich na terenie amfiteatru, 

drugim z zaprezentowanych artystów był lokalny DJ, znany mieszkańcom Zaniemyśl,                        

z otrzymanej informacji GOK-u wiem, że frekwencja dopisała 
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4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

interpelacji i zapytań nie zgłoszono 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na ubiegłej sesji była jedna interpelacja 

Radnej Kamili Kołackiej dotycząca podjęcia działań i spowodowanie udostępnienia Wyspy 

Edwarda na jeziorze Raczyńskim dla mieszkańców i przybywających turystów, odczytam tą 

interpelację, tak, żebyśmy mieli pełen obraz przy odpowiedzi 

złożona interpelacja: 
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odpowiedź na interpelację: 
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6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej w miejscowości Zaniemyśl oraz obciążenie nieruchomości służebnością drogi 

koniecznej, projekt uchwały przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ja chciałam wrócić do tego pytania, które na Komisji 

wspólnej zadał Radny Grabowski, dzisiaj jest nieobecny, ale pytanie zasadne, tak pod 

rozwagę wszystkich nas, czy na pewno sprzedaż jest niezbędna dla realizacji tego zadania, 

choć wydaje się, że nie jest niezbędna, bo taka trafostacja już stoi, więc ENEA zaryzykowała 

inwestycję niezależnie od tego czy będzie czy będzie właścicielem czy tylko posiadaczem 

zależnym, bo właśnie, być może jakaś umowa, tutaj Radny Grabowski proponował 

służebność, przy założeniu, że będzie to urządzenie służące przesyłowi, ale równie dobrze 

może być najem, ponieważ cała ta powierzchnia jest właściwie do wyłącznego korzystania 

dla ENE-i, bo ta stacja transformatorowa zajmowałaby całą tą powierzchnię więc może najem 

też byłby dobry i czy jednak taka umowa nie jest lepsza, no bo wykrawamy sobie małą 

działkę jak dziurę w serze, a nikt z nas nie wie, w którym kierunku będą się rozwijały 

technologie czy te stacje transformatorowe będą operatorom przesyłowym potrzebne za kilka, 

kilkanaście lat, może wcale tak nie będzie i my zostaniemy właśnie z taką wygryzioną 

nieruchomością, ENEA będzie miała grunt do jakiegoś wykorzystania, a może jednak lepiej 

jest, żeby ten grunt pozostał przy gminie, jakiś tam niewielki, albo wielki, w zależności jak się 

strona umówią, dochód byłby z czynszu lub opłaty za służebność i też pewno ta stacja 

transformatorowa na takich warunkach mogłaby działać, a oprócz tego chciałam jeszcze 

zapytać, już dla ustalenia faktów, jakie one są, bo ta działka 787/5, że nie jest widoczna                   

w księdze wieczystej to się nie dziwię, bo to zawsze dużo czasu na to potrzeba, na ujawnienie, 

ale nie jest widoczna nawet na portalu geoinfo, tam była decyzja podziałowa i ona jest 

ostateczna 

Pani Barbara Cukrowska, kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, tak 

decyzja jest ostateczna, na geoinfo nie jest jeszcze widoczna, to też te dane są z pewnym 

opóźnieniem, dopiero gdy geodezja wprowadzi dane do swojej ewidencji, później są 

udostępniane na geoinfo, tak jak powiedziałam na Komisji tutaj ENEA woli inwestować na 
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gruntach własnych, kiedyś faktycznie budowało się stacje transformatorowe na gruntach 

prywatnych do dziś sprawy te własnościowe nie są często pozałatwiane, ani przez 

odpowiednie służebności, czy najem nawet, czy tam jakiekolwiek zgody są, ENEA tutaj 

chciałby być właścicielem tego gruntu, jednakże tutaj decyzja należy Radnych woli, bo 

zgodnie z artykułem, jak tutaj cytuję, 18 ust. 2 pkt 9 litera „a” Wójt może zbyć nieruchomość 

wyłącznie za zgodą Rady, jest to powierzchnia 26 metrów, w miejscu takim, no wydaje mi 

się, niekolidującym z pozostałym tym terenem   

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej 

w miejscowości Zaniemyśl oraz obciążenie nieruchomości służebnością drogi koniecznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Ewa Wiatr-

Gawlak 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Gomułkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bartosz Biskup, Paweł Kurpik, Marek Stroiwąs 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Grabowski 

 

Uchwała nr X/80/2019 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019, projekt uchwały przedstawiła 

Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Grabowski 

 

Uchwała nr X/81/2019 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

3) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, projekt 

uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy, poinformowała również, że 

w treści tej uchwały, właśnie w załączniku przedstawiającym wieloletnie przedsięwzięcia 

finansowe, w wydatkach majątkowych, zadanie 1.3.2.13 – budowa ścieżki pieszo-rowerowej 

Lubonieczek-Zaniemyśl tu, gdzie jest okres realizacji przez pomyłkę jest wpisany rok 2019-

2022 prosiłabym o naniesienie zmian, że okres realizacji trwa do roku 2020 i w związku                    

z tym dalej, na ostatniej stronie, w wyjaśnieniach, gdzie jest właśnie opis do tego zadania 

również ten rok 2022 poprawić na rok 2020 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Grabowski 

 

uchwała nr X/82/2019 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/306/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 

2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/306/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 

2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Grabowski 

 

Uchwała nr X/83/2019 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 
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5) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej, projekt uchwały przedstawił Radny Bartosz 

Biskup Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Grabowski 

 

Uchwała nr X/84/2019 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

6) w sprawie skargi na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl, projekt uchwały przedstawiła Pani 

Radna Kamila Kołacka, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Zaniemyśl 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie skargi na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Bartłomiej Mieloch, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Grabowski 

 

Uchwała nr X/85/2019 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Marek Stroiwąs, chciałbym zabrać głos w sprawie naszej plaży w Łęknie, w parku, 

pojawił się pomost, został nawieziony piasek, bardzo fajnie to wykonano, mieszkańcy są 

bardzo zadowoleni, mam tylko jedną małą uwagę, nie wiem czy to na skutek działalności 

osób trzecich, czy po prostu, dlatego, że ten most pracuje, on się pomału rozkręca, za chwilę 

każdy element będzie pływał osobno 

zastępca Wójta Bogdan Schwanke,  odpowiem, tam są łączniki na śrubach i tutaj mam tego  

świadomość, ale domawiamy następne elementy, bo doświadczenie wskazuje na to, że pewne 

części są niewystarczające i już zamówiliśmy następne części, żeby to dokończyć, no niestety 

jeżeli ktoś przychodzi przygotowany z kluczem i odkręca no to tego z całym szacunkiem to 

jest tylko kultura i świadomość tego co użytkuje tam, no bo tylko tak to można wytłumaczyć, 

bo postawimy kogoś 24 godziny, żeby pilnował to, tak ludzie robią   

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, przedstawiła pismo Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zaniemyślu: 
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dołączone pismo z 2015 roku: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

z rozmowy z Zarządem OSP Zaniemyśl wiemy, że faktycznie ta gotowość w czasie zwykłych 

dni, powszednich, między godziną 7:00 a 15:30 jest ograniczona ze względu brak strażaków, 
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którzy mogą w tych akcjach uczestniczyć, dlatego prośba, zresztą moja również, żeby 

zorganizować Panie Wójcie, jeszcze w tym tygodniu, spotkanie takie trójstronne, między 

przedstawicielem Rady Gminy, Panem Wójtem i Zarządem, odnośnie pomocy strażakom                  

w rozwiązaniu tej sytuacji, tak, żeby mieszkańcy gminy czuli się bezpieczni, nie wiadomo 

kiedy, kogo i gdzie pożar wybuchnie, a oni są na miejscu, jako pierwsi mogą do tego pożaru 

dotrzeć i uratować dobytek, a także życie mieszkańców, tak więc bardzo proszę o takie 

spotkanie jeszcze w tym tygodniu 

zastępca Wójta Bogdan Schwanke,  jak najbardziej, przekażę tą informację, z tym, że tutaj 

przypominam, że w jednostkach odbywają się konkursy, zgodnie z przepisami, mam tego 

świadomość, tutaj cenię jak najbardziej pracę strażaków, druhów, bo to jest ważne, ale jeżeli 

to są jednostki gminne mówimy często o konkursach, gdzie są wymagane odpowiednie 

kwalifikacje, tak, że tutaj sygnalizuję tą sytuację 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, rozumiem, aczkolwiek kwalifikacje 

pozwalają to ten dodatkowy punkt za to, że mamy ochotnika, który swoje życie naraża dla 

mieszkańców gminy Zaniemyśl dobrze by było ująć  

zastępca Wójta Bogdan Schwanke, oczywiście, to jest decyzja już tego co ogłasza taki 

nabór 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, czy dodatkowe punkty postępowania rekrutacyjnego są 

możliwe, nie wiem co na to kodeks pracy, pewnie odczytywane to by było jako 

dyskryminacja tych, którzy nie są strażakami, ale jeżeli są dwie oferty równorzędne to wtedy 

trzeba się czymś kierować, można na przykład ty, tylko tak w gwoli sprawiedliwości 

ponieważ spotykam strażaków na akcjach w lesie, kiedy nam się pali, od czasu do czasu, oby 

jak najrzadziej, problem nie dotyczy tylko gminy Zaniemyśl, po prostu zmienił się rynek 

pracy, zmienił się tryb pracy i większość jednostek boryka się dokładnie z tym problemem                 

i pewnie potrzeba jakiś rozwiązań systemowych, to tylko tak do uzupełnienia tego obrazu, że 

to nie jest jakiś wyjątkowy przypadek w naszej gminie, ale jak najbardziej, gdyby się dało 

strażaków tutaj na miejscu zahaczyć to byłoby z korzyścią dla nas wszystkich, wracając do 

ostatniej uchwały ta skarga musiała być w ten sposób rozpatrzona, bo żadne fakty nie 

wskazywały na niegospodarność, natomiast chciałam zwrócić uwagę na brak konsultacji, 

niech to będzie dla nas już kolejny przyczynek do tego, żeby właśnie takie zasady konsultacji 
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uchwalić, bo pewnie nie byłoby tej skargi, gdyby mieszkańcy w odpowiednim czasie mogli 

się wypowiedzieć w tej sprawie 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że już po tym okresie 

wakacyjnym Rada będzie, myślę, że będzie pracowała nad taką uchwałą konsultacyjną, żeby 

jednak czynnik społeczny również miał głos w sprawie, ważnych inwestycji dla mieszkańców  

8. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska podziękowała i zamknęła X sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl.  

Przewodnicząca Rady Gminy  

(-) Justyna Dąbrowska 

 

 

  

  

 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


